
REPUBLIKA HRVATSKA 

OSNOVNA ŠKOLA  HVAR 

KLASA: 003-06/20-01/10 

URBROJ: 2128-25-20-01-1 

 Hvar, 10. rujna 2020.g. 

ZAPISNIK 

 

Sa sjednice Školskog odbora Osnovne škole Hvar ( u daljnjem tekst: škola), održane dana 10. rujna 

2020.godine zakazane u 19:00  sati u učionici engleskog jezika. 

Nazočni članovi školskog odbora: 

1. Natalija Šćepanović, predsjednica Školskog odbora 

2. Božo Svetina, zamjenik predsjednice Školskog odbora 

3. Ružica Ćurin, član 

4. Sandra Tudor, član 

 

Ostali nazočni 

1. Nada Jeličić, ravnateljica škole 

2. Magda Račić, tajnica škole 

3. Ela Matković, računovotkinja škole 

 

Odsutni članovi: 

1. Jurica Miličić 

2. Margita Petrić Hraste, član 

3. Nela Rakić Paduan 

Započeto u 19:00 sati. 

 

Za zapisničara je jednoglasno izabrana tajnica Magda Račić. Natalija Šćepanović, predsjednica školskog 

odbora, uz pozdrav nazočnima otvara sjednicu, potvrđuje da je na istoj od sedam (7) nazočno četiri (4) 

članova, čime se mogu donositi pravovaljane odluke te predlaže slijedeći dnevni red: 

1. Verifikacija zapisnika sa sjednice održane 09. ožujka 2020. g 

2. Verifikacija zapisnika sa elektronske sjednice održane 11. ožujka 2020. g 

3. Verifikacija zapisnika sa elektronske sjednice održane 01. travnja 2020. g 

4. Verifikacija zapisnika sa elektronske sjednice održane 26. svibnja 2020. g 



5. Verifikacija zapisnika sa elektronske sjednice održane 17. lipnja 2020. g 

6. Verifikacija zapisnika sa elektronske sjednice održane 15. srpnja 2020. g 

7. Verifikacija zapisnika sa elektronske sjednice održane 05. rujna 2020. g 

8. Donošenje Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole Hvar 

9. Donošenje Odluke o usvajanju Plana nabave za 2020.g.,1.Izmjene i dopune a na prijedlog 

Ravnateljice 

10. Donošenje Odluke o usvajanju Izmjena i dopuna Financijskog plana za 2020.g.1.Rebalans a na 

prijedlog Ravnateljice. 

11. Donošenje Odluke o osnivanju Kluba mladih tehničara u Osnovnoj školi Hvar 

12. Razno  

 

Predsjednica Natalija Šćepanović također je i napomenula kako je stigla i Dopuna dnevnog reda sa točkom: 

13. Donošenje Odluke o usvajanju izvještaja o izvršenju financijskog plana za 2019.g. 

Predsjednica je dala dnevni red s dopunom na glasovanje, te je isti jednoglasno usvojen. 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. 

 

AD 1.) Predsjednica je zapisnik sa sjednice održane 09. ožujka 2020. godine dala na usvajanje. Zapisnik je 

jednoglasno usvojen. 

 

AD 2.) Predsjednica je zapisnik sa elektronske sjednice održane 11. ožujka 2020. godine dala na usvajanje. 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

AD 3.) Predsjednica je zapisnik sa elektronske sjednice održane 01. travnja 2020. godine dala na usvajanje. 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

AD 4.) Predsjednica je zapisnik sa elektronske sjednice održane 26. svibnja 2020. godine dala na usvajanje. 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

AD 5.)  Predsjednica je zapisnik sa elektronske sjednice održane 17. lipnja 2020. godine dala na usvajanje. 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

AD 6.) Predsjednica je zapisnik sa elektronske sjednice održane 15. srpnja 2020. godine dala na usvajanje. 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

AD 7.) Predsjednica je zapisnik sa elektronske sjednice održane 05. rujna 2020. godine dala na usvajanje. 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

AD 8.) Predsjednica je dala ravnateljici riječ. Ravnateljica je navela kako je to procedura koju je školski 

odbor dužan zakonski provesti. Tajnica je dodala kako se na sjednici školskog odbora u ožujka donio 

Prijedlog izmjena i dopuna statuta koji je poslan na suglasnost Splitsko-dalmatinskoj županiji, te nakon što 

je stigla suglasnost Županije je potrebno donijeti konačne Izmjene i dopune Statuta OŠ Hvar. 

 

Rasprave nije bilo. Predsjednica je dala točku na glasovanje. 

 

Jednoglasno je donesena Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole Hvar. 

 

AD 9.) Predsjednica je dala riječ ravnateljici. Ravnateljica je dala riječ računovotkinji Eli Matković koja je 

prisutne izvijestila o promjenama u Planu nabave za 2020.g. Smanjeni su izdaci za službena putovanja, 

uredski materijal i ostale materijalne troškove, prijevoz učenika, a nove stavke u Planu nabave su ugradnja 



tople vode u sanitarne čvorove u iznosu od 25.000,00 kn (bez PDV-a) i nabava školskih udžbenika u iznosu 

od 91,200 kn (bez PDV-a). 

 

Rasprave nije bilo. Predsjednica je točku dala na glasovanje. 

 

Jednoglasno je donesena Odluka o usvajanju Plana nabave za 2020.g.,1.Izmjene i dopune. 

 

AD 10.) Predsjednica je dala riječ ravnateljici, te je ravnateljica dala riječ računovotkinji Eli Matković koja 

je izvijesti prisutne o promjenama u Financijskom planu za 2020.g. Navela je kako su smanjeni prihodi od 

pruženih usluga (iznajmljivanje sportske dvorane i sl.). Povećani su prihodi od pomoći proračunskim 

korisnicima iz proračuna koji im nije nadležan (prihod za školske klupe). Donacije koje nisu planirane, 

uvrštene su u proračun za 2020.g.Na rashodovnoj strani smanjeni su rashodi od decentraliziranih sredstava 

SDŽ zbog ušteda na prijevozu učenika, stručnom usavršavanju i rashodima za materijal i energiju.  

Smanjeni su rashodi koji se financiraju iz vlastitih sredstava, a povećani rashodi za školske udžbenike. 

 

Rasprave nije bilo. Predsjednica je točku stavila na glasovanje. 

 

Jednoglasno je donesena Odluka o usvajanju Izmjena i dopuna Financijskog plana za 2020.g.1.Rebalans. 

 

AD 11.) Predsjednica je dala riječ ravnateljici. Ravnateljica je navela kako je djelatnica Katija Barbić u 

Osnovnoj školi Hvar zaposlena na puno radno vrijeme, te da je do sada vodila razne aktivnosti na razini 

škole kako bi se sve te aktivnosti osnivanjem Kluba mladih tehničara objedinile u jednu, te je školski odbor 

nadležan za donošenje odluke o osnivanju takvog kluba. Unutar Kluba mladih tehničara objedinile bi se 

aktivnosti poput modelarstva, graditeljstva i robotike. 

 

Rasprave nije bilo. Predsjednica je točku dala na glasovanje. 

 

Jednoglasno je donesena Odluka o osnivanju Kluba mladih tehničara u Osnovnoj školi Hvar. 

 

 

Predsjednica je predložila da se prvo razmatra Dopuna dnevnog reda sa točkom 13, te da se za kraj ostavi 

točka 12 odnosno Razno. Članovi su se složili. 

 

 

AD 13.) Predsjednica je dala riječ ravnateljici, te je ravnateljica dala riječ računovotkinji Eli Matković koja 

je izvijesti prisutne o prihodima i rashodima ostvarenim u 2019.g. Istaknula je da je u 2019.g. škola 

investirala u obnovu sanitarnih čvorova i zbornice škole. Isto je financirano iz proračuna Grada Hvara kao 

pomoć školi. Višak prihoda poslovanja prenesen u 2020.g. biti će potrošen sukladno Financijskom planu 

2020.g. 

Rasprave nije bilo. Predsjednica je točku dala na glasovanje. 

 

Jednoglasno je donesena Odluka o usvajanju izvještaja o izvršenju financijskog plana za 2019.g. 

 

AD 12.)  

 Ravnateljica je zamolila školski odbor za suglasnost na dva nova ugovora o radu. Objasnila je kako 

se radi o djelatnici Marjani Tudor i djelatniku Niki Karkoviću kojima je istekao ugovor na određeno 

do 5 godina odnosno do povratka djelatnika Saše Paduana koji obavlja dužnost ravnatelja. S obzirom 

da je djelatnik Saša Paduan ponovno izabran za ravnatelja na mandat od 5 godina u SS Hvar, a 

temeljem čl.107 ZOOOSŠ ravnatelj je dužan ponuditi djelatniku koji je već zaposlen na nepuno 

neodređeno radno vrijeme satnicu do njegovog punog radnog vremena, ravnateljica traži suglasnost 

za zasnivanje ova dva radna odnosa do punog radnog vremena sa djelatnicima Marjanom Tudor na 

radno mjesto učiteljice geografije i Nikom Karkovićem na radno mjesto učitelja povijesti. 

 

Rasprave nije bilo. Te je predsjednica dala na glasovanje. 

 



Donesena je Odluka o davanju suglasnosti ravnateljici za sklapanje ugovora na određeno radno 

vrijeme sa djelatnicima Marjanom Tudor i Nikom Karkovićem. 

 

 Ravnateljica je izvijestila prisutne kako su doneseni dva protokola i to Protokol o organizaciji 

nastave pod epidemiološkim mjerama i Protokol o postupanju u slučaju sumnje na zarazu učenika ili 

djelatnika virusom Covid-19, te kako škola poduzima sve mjere u slučaju pojave virusa 

 

 Ravnateljica je također izvijestila prisutne kako je poslana suglasnost za zapošljavanje u MZO za 

zapošljavanje spremačice na puno neodređeno radno vrijeme i učitelja/icu informatike na nepuno 

neodređeno radno vrijeme, te kako se čeka suglasnost od SDŽ za raspisivanje natječaja za radno 

mjesto učitelja/ice razredne nastave na neodređeno puno radno vrijeme i učitelja/ice matematike na 

određeno puno radno vrijeme. 

  

 

 

Sjednica je završila u 19:40. 

 

 

Zapisnik vodila:                                                                          Predsjednica školskog odbora: 

                       

 

Magda Račić                                                                                          Natalija Šćepanović 

 


